
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

2017. szeptember 14-i, rendkívüli 
NYILVÁNOS üléséről

Az  ülés  helye:  Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emelet  nagyterem  (Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Molnár Gábor elnök, Simándi Szelim és Stift  Nándor képviselők,
valamint Bene Tünde, Kapitány Gábor, Kovács Gábor, Laczik Zoltán és Tomory Géza
nem képviselő bizottsági tagok. 

Igazoltan távol  voltak: Császárné Kollár  Tímea,  dr.  Kisfalvi  Péter  és Sokolowski
Márk képviselők. 

Jelen  voltak  továbbá:  Biró  Gyula  alpolgármester,  Vágó  Csaba  kabinetvezető,
Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető,  Erdős  Károlyné  jegyzői  irodavezető,
Kisgergelyné  Matisz  Katalin  Adóiroda  irodavezető,  Könye  Csilla  költségvetési
osztályvezető,  dr.  Varga  Nikoletta  törvényességi  ellenőr  és  Szita  László
könyvvizsgáló. 

Jegyzőkönyv-vezető: Biró Ágnes

dr. Molnár Gábor elnök: Tisztelettel köszönti a megjelenteket! Megállapítja, hogy a
Bizottság határozatképes, 11 bizottsági tag közül 8 tag jelen van és az ülést 1640

órakor megnyitja, majd ismerteti a meghívón szereplő napirendi pontokat. 

Kéri  a  Bizottság  tagjait,  hogy  válasszanak  jegyzőkönyv-hitelesítőt  és  egyben
javasolja, hogy Laczik Zoltán nem képviselő bizottsági tagot válasszák meg. 

Laczik  Zoltán  nem  képviselő  bizottsági  tag  jelezte,  hogy  vállalja  a  jegyzőkönyv
hitelesítését.

A Bizottság  8  egyhangú igen  szavazattal  úgy  döntött,  hogy  Laczik  Zoltán  nem
képviselő bizottsági tagot választja meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának. 

Napirendhez: 

dr. Molnár Gábor elnök: elmondja, hogy a meghívó szerinti napirendi pontokhoz az
alábbi  két  sürgősségi  indítvány  érkezett  a  Hivatal  részéről,  melyeket  javasol
napirendre venni azzal, hogy az ülés végén fogják tárgyalni 12., illetve 13. napirendi
pontként:  

 Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére pótelőirányzat biztosítása
 Budaörsi Csillagfürt Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása

Feltette szavazásra a sürgősségi előterjesztések napirendre vételére, és a sorrendre
vonatkozó javaslatot, melyet a Bizottság kérdés nélkül, 8 egyhangú igen szavazattal
elfogadta.
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Feltette  szavazásra  a fentiek  szerint  elfogadott  módosításokkal  együtt  a  kiküldött
meghívó  szerinti  napirendet,  melyet  a  Bizottság  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta. 
 

77/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztása és Napirend 

A.
Budaörs Város Önkormányzat Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága úgy dönt, hogy Laczik
Zoltán nem képviselő bizottsági tagot választja meg a jegyzőkönyv bizottsági  tag
aláírójának. 

B.
Napirend:
I. Testületi hatáskör:
Nyilvános ülés:

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetésének  I.  féléves
végrehajtásáról szóló beszámoló 

2.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása
3.) Előirányzat módosítás a Kamaraerdei Óvoda költségvetésében az Önkormányzat

által elvégzett felújítási munka miatt
4.)  A Rendőrkapitányság  kérelme közalkalmazotti  státuszok  meghosszabbításával

kapcsolatosan 
5.) A BKISZ Projekt keretében megépülő, a budaörsi szennyvizek Budapestre való

bevezetését szolgáló létesítmények üzemeltetése
6.) A temetői díjak felülvizsgálata, a temetőkről és a temetkezésről szóló 42/2004.

(VI.24.) önkormányzati rendelet módosítása 
7.)  Budaörsi  viziközművek  2017  –  2031.  időszakra  vonatkozó  gördülő  fejlesztési

terveinek módosítása
8.)  Budaörsi  viziközművek  2018  –  2032.  időszakra  vonatkozó  gördülő  fejlesztési

terveinek jóváhagyása
9.)  Döntés  az  Érd  és  Térsége  Regionális  Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati

Társulás létrehozásáról szóló Társulási Megállapodás 2. sz. módosításáról 
10.) Budaörs, Lévai utca 17-27. sz. alatti Társasház kérelme
11.) A Mindszenty József Római Katolikus Óvoda és Nyelvoktató Német Nemzetiségi

Általános Iskola határidő hosszabbítási kérelme az Esze Tamás utca 1. sz. támfal
felújítás támogatására

12.) Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére pótelőirányzat biztosítása
13.) Budaörsi Csillagfürt Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása

dr. Kisfalvi Péter képviselő úr megérkezett. A Bizottság létszáma: 9 fő.

Napirend előtti hozzászólások: 
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Kapitány  Gábor  nem  képviselő  bizottsági  tag:  Budaörsön  van  egy  stadion
beruházás  és  ennek  kapcsán  jelzi,  hogy  mivel  a  Labdarúgó  Kft-nek  van  egy
alapítványa,  ami  nagy  részben  a  tulajdonosa  és  ennek  az  alapítványnak  ő  is
kuratóriumi tagja és túl sok információval nem rendelkezik, hogy hogyan működik ez
az egész történet, ezért írt egy levelet a kuratórium elnökének. A levélben kérte, hogy
tartson kuratóriumi ülést, ugyanis, amióta ő kuratóriumi tag, még nem volt kuratóriumi
ülés. Azt gondolja, hogy ez probléma és jelzi az elnök úrnak, hogyha a Labdarúgó
Kft. vagy valamelyik fórum jelentkezik valamilyen kéréssel, adattal, bármivel, akkor
vélhetően az emiatt van. Választ egyenlőre még nem kapott a kérésére.     

Vágó Csaba kabinetvezető:  nyilván az nyelvbotlás volt Kaptány úr részéről, hogy
stadion építése van a városban, mert erről nincs tudomása egyenlőre. Igazából van
egy lelátó építése, meg egy pályarekonstrukció. Maga a projekt átmenetileg leállt, de
ígéret van, és egyébként ez egy korábbi bizottsági ülésen is felmerült kérdésként.
Tehát,  elvileg  az  alapítványnak  a  képviseletében  Kiss  Károly  nyilatkozott  is  a
Budaörsi Naplónak, hogy körülbelül mi várható a jövőben. Elvileg szeptember végéig
újraindulásról  beszélnek.  Itt  annyi  történt,  hogy  az,  akivel  szerződtek  volna  a
kivitelezés második ütemére, az az ajánlati  kötöttség lejárta után kihátrált  ebből a
dologból és újra meg kellett pályáztatni.    

Simándi Szelim képviselő:  mint a Felügyelő Bizottság tagja,  ő is érdeklődött  az
építkezésről. A Nemzeti Sport is megírta, hogy leállt az építkezés, van egy kivitelező
váltás és valóban szeptember folyamán indul újra és a tervek szerint időben, azaz
jövő nyárra elkészülhet ez a kivitelezés, tehát ez nem jelent különösebb megakadást
az építkezés folyamán.  

Napirendek tárgyalása: 
I. Testületi hatáskör:

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetésének  I.  féléves
végrehajtásáról szóló beszámoló 

dr.  Molnár  Gábor  elnök:  Köszönti  az  ülésen  megjelent  könyvvizsgáló  urakat!
Ismerteti a napirendet, majd elmondja, hogy igen részletes a beszámoló és reméli,
hogy  mindenki  megismerte!  Kéri,  ha  valakinek  van  kérdése  akár  a
könyvvizsgálókhoz is, az jelezze! 

Kapitány  Gábor  nem  képviselő  bizottsági  tag:  Ha  pár  szót  az  általános
folyamatokról  lehetne hallani,  az  nem lenne baj!  Tehát,  hogy milyen prognózisok
várhatóak és hogyan alakul a költségvetésnek a további része, annál is inkább mert
az  látszik,  hogy  az  iparűzési  adóbevételeknél  van  egy  elmaradás.  Kb.  42%-on
teljesült az iparűzési adóbevétel. Ennek mi lehet az oka? Esetleg egy adózó elhagyja
Budaörsöt?  
A másik kérdése: a beruházásoknál van egy relatíve alacsony teljesülési színt. Ez
miből fakadhat?

Kisgergelyné Matisz Katalin Adóiroda irodavezető: válaszában elmondja, hogy az
iparűzési adóbevételek teljesülése az az előző években is hasonló szinten történt,
ugyanis  szeptember  15-e  a  befizetési  határidő.  Igen,  1-2%-os  eltéréssel  –  ez  a
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nemre a válasza, ezt nagyban befolyásolják az üzleti  évesek befizetései,  mert ők
nem  feltétlenül  márciusi  és  szeptemberi  befizetést  teljesítenek,  hanem  ők  eltérő
időpontokban fizetik az előlegeiket. Az előző évek tapasztalatai azt mutatták, hogy az
üzleti évesek, azok még szeptemberig jelentős teljesülés bevételt hozhatnak, és ami
bizonytalan, az a feltöltés kötelezettségre teljesülő összeg. Szeptember 15-e után
többet fognak tudni. A mai napon megnézte a bevételek alakulását, de még nagyon
sokan holnap, az utolsó pillanatban fognak utalni. Szerinte októberben már többet
fognak tudni mondani.      

Kapitány  Gábor  nem  képviselő  bizottsági  tag:  ugye  most  az  első  félévről
beszélnek, nem a másodikról, meg hogy mi várható. Tehát, olyan szempontból érti,
hogy vélhetően teljesül a tervezés, de az látszik, hogy összegszerűségében is még a
2013-as szintet sem éri el mostani beszedettség. Ennek van-e valami oka, mert ha
nincs,  akkor  érti,  akkor  különösebb  kérdés  nincs,  csak  akkor  beszedésben,
adófizetésben, adózók tekintetében volt-e olyan változás, ami ezt a szerinte a tavalyi
évhez képest közel 7%-os csökkenést, az időarányos beszedésben indokolja? 

Kisgergelyné Matisz Katalin Adóiroda irodavezető:  Nagyadózó nem hagyta el a
várost, úgyhogy semmilyen változás nem történt, ami indokolná! 

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  a  beruházások  teljesítésére
vonatkozóan válaszol: a beszámoló pénzforgalmi adatokon alapszik, tehát június 30-
ig, az első félévben kifizetett számlák kerülnek a teljesítésbe. Értelem szerűen a nyári
felújítási munkák, azok mind az iskola, illetve az óvodai nevelési intézmények zárva
tartása alatt történik, tehát a nyári időszakban. A mélyépítési munkák nagy része is,
szintén  a  nyári  hónapokban  történik,  aminek  a  közbeszerzés  30  napos  fizetési
határidejét is figyelembe véve, a harmadik negyedévben jelenik majd meg, maga a
kifizetés ténye és ez indokolja, ez magyarázza a beruházások alacsony teljesítési
százalékát a beszámolóba. 

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag:  azzal, hogy a KLIK üzemelteti az
oktatási  intézményeket  és  a  mindennapos  testnevelés  miatt  van  különböző
elszámolási ügylet a KLIK-kel, az lenne a kérdése, hogy a BTG-hez befolyó, a KLIK
által fizetett közel 80 millió forintos bérleti díj  az uszodával kapcsolatban az teljes
egészében  a  BTG-nek  a  bevétele  vagy  megjelenik  majd  valamilyen  szinten  a
költségvetésben?  

Vágó Csaba kabinetvezető:  picit távolabbról indul el ez a kérdés, mert ha onnan
indulnak, hogy a KLIK helyett, már Érdi Tankerületi Központ van, tehát, hogy vele van
az önkormányzatnak egy szerződése. Ennek a szerződésnek van egy összege – 194
millió forint – és ennyit kell az intézményeikre évente rákölteni vagy legalábbis ebben
az évben,  a  tavalyi  amortizáció  alapján.  Ennek  az  összege,  enyhén  szólva  nem
realizálódott idáig, bár a különböző munkák elvégzésére a nyár rendelkezésre állt,
ehhez képest, még adott esetben bizonyos tornaterem megoldásokat most próbálnak
meg, a tanítási időn kívül vagy az alatt véghezvinni. Tehát, ott van egy szerződéses
apparátus,  ami  szerinte  problémát  okoz  és  problémát  fog  okozni,  erről  döntött  a
Testület  az  elmúlt  ülésén,  azaz,  hogy  jogi  lépések  megtételére  szólította  föl  a
polgármestert, aki már ügyvéddel konzultált, már írtak levelet a tankerületnek, hogy
ezt a helyzetet minél előbb rendezzék, mielőtt véletlenül máshol találják magukat,
mint ami igazából mindenki számára igazságos lenne. Ez az egyik oldala. 
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A másik  oldala,  hogy  az  Érdi  Tankerületi  Központ  a  mindennapos  testnevelés
biztosítására elvileg szerződésben van a BTG-vel,  de most úgy tűnik,  hogy ezt a
szerződést nem vagy nem így akarja teljesíteni, mint ahogy van. ez egyébként a
BTG-nél lenne bevétel, az úszásoktatás tekintetében, ha jól emlékszik 62 millió forint.
Ez a bevétel nem tudja, hogy most teljesülni fog-e vagy nem, de ha teljesül, akkor ez
a  BTG  bevétele,  ami  tulajdonképpen  visszafordul,  mert  az  intézmények
karbantartásának  egy-két  feladatát  a  BTG  végzi.  Erre  mindenképpen  forrást  kell
találnia, tehát igen, ez a forrás a BTG-nél marad.     
          
Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag:  azt tudja elmondani, mit az előző
beszámolóknál  is,  hogy mivel  a 2017-es költségvetésnél  magát  a rendeletet  sem
támogatták, ezért ezt a beszámolót sem fogják támogatni!  

Vágó Csaba kabinetvezető:  ez egy sajátos logika, mert, hogy mit terveznek, mit
nem,  azzal  nyilván  egyet  lehet  érteni  vagy  nem,  de  egyébként,  amit  a  Testület
eldöntött  és azt  végrehajtja a Hivatal  és erről  beszámol  a Bizottság felé,  az már
szerinte  ténykérdés,  tehát  nincs  olyan  eleme  ennek  a  beszámolónak  –  amit  a
Pénzügyi  Iroda  összeállításában,  könyvvizsgáló  által  auditáltan  –  ami  igazából
hiteltelen lenne. Ezt ajánlaná Kapitány Gábor úréknak a figyelmébe!

A Bizottság,  miután  megvitatta  a  napirendet,  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot  7  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  és  az  alábbi
határozatot hozta:

78/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetésének  I.  féléves
végrehajtásáról szóló beszámoló

Budaörs Város Önkormányzat Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetésének  I.  féléves
végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadását az 1-23. számú mellékletek szerint.

2.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetési  rendeletének
módosítása

dr.  Molnár  Gábor  elnök:  ismertette  a  napirendet,  majd  hozzátette,  hogyha
kiegészíteni  valója,  kérdése  van  bárkinek,  akkor  tegye  föl,  és  a  Hivatal  részéről
megjelent munkatársak válaszolnak. 

A  Bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  7  igen
szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

79/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása
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Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testülete Pénzügyi  Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  előterjesztés  szerinti  rendelet  megalkotását
Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.  (II.24.)
önkormányzati rendeletének módosításáról. 

3.)  Előirányzat  módosítás  a  Kamaraerdei  Óvoda  költségvetésében  az
Önkormányzat által elvégzett felújítási munka miatt

Vágó  Csaba  kabinetvezető  és  Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető
ismertették az előterjesztést. 

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  9 egyhangú
igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

80/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Előirányzat  módosítás  a  Kamaraerdei  Óvoda  költségvetésében  az
Önkormányzat által elvégzett felújítási munka miatt

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek a Kamaraerdei Óvoda 2017. évi költségvetésében
a labdapálya burkolat  cseréjére biztosított  1 935 eFt  összegű forrás elvonását  és
ezzel  az  összeggel  az  Önkormányzat  költségvetésének  módosítását  az  alábbiak
szerint:

Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.(II.24.)
önkormányzati rendelet
17. sz. melléklet Kamaraerdei Óvoda
Kiadások/I.3.2. Karbantartási kiadások sor 1 935 e Ft-tal csökken, ezzel egyidejűleg
a Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás sor csökken 1 935 e Ft-tal és a
6/B melléklet
Önkormányzat  kiadásai/Felhalmozási  kiadásai/Felújítások/  2017.  évi  intézményi
felújítások sor nő 1 935 e Ft összegben és ezzel egyidejűleg a
3/melléklet
Önkormányzat  tervezett  kiadásai  jogcímenként/III.1.  Irányító  szervi  támogatás
folyósítása sor csökken 1 935 e Ft összeggel.

4.)  A  Rendőrkapitányság  kérelme  közalkalmazotti  státuszok
meghosszabbításával kapcsolatosan 

Vágó Csaba kabinetvezető: röviden ismertette az előterjesztést.

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  9 egyhangú
igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

81/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
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A Rendőrkapitányság kérelme közalkalmazotti státuszok meghosszabbításával
kapcsolatosan

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Pénzügyi  Ellenőrző  Bizottság
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa a Budaörsi Rendőrkapitányságnál
foglalkoztatott  3  fő  közalkalmazotti  státusz  biztosítását  2018.  január  1-jétől  2018.
december 31-ig.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi  Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  kérje  fel  a  polgármestert,  hogy  a Budaörsi
Rendőrkapitányság  részére,  a  2018.  január  1  és  2018.  december  31.  közötti
időszakra,  a  3  fő  közalkalmazotti  státuszhoz  8.600.000  Ft-ot  biztosítson,  amely
összeget Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésébe terveztesse be.

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi  Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy
Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetési  rendeletének  elfogadását
követően a Pest Megyei Rendőr-főkapitánysággal a szerződést kösse meg.

5.) A BKISZ Projekt keretében megépülő, a budaörsi szennyvizek Budapestre
való bevezetését szolgáló létesítmények üzemeltetése

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: ki fog a karbantartásokért fizetni, a
TÖRSVÍZ Kft.?

Lőrincz Mihály műszaki  ügyosztályvezető:  válaszában elmondja,  hogy a város
csatornahálózatának az üzemeltetője fog fizetni.  Az, hogy a szennyvíztisztító-telep
bezár ilyen tekintetben, attól a teljes csatornahálózata a városnak és az átemelők
továbbra is megmaradnak és továbbra is üzemeltetni kell. Hogy ki fog üzemeltetni
2018. áprilisától az majd még a jövő zenéje, mert a törvény bizonyos korlátokat tesz
itt  is,  hogy kik kaphatnak üzemeltetési  engedélyt.  A TÖRSVÍZ Kft-nek lejár ez az
üzemeltetési  engedélye,  valószínű,  hogy  mert  a  törvény  azt  mondja,  hogy  csak
önkormányzati vagy állami tulajdonú cég végezheti és tudják, hogy a TÖRSVÍZ Kft-
be az FCSM szerepel  tulajdonosként,  az FCSM-nek pedig külföldi  a tulajdonosa.
Tehát,  nagyvalószínűséggel  ez  a  fajta  konstrukció,  így  tovább  nem mehet.  Majd
döntést kell hozni arról, hogy ki fogja üzemeltetni a város csatornahálózatát!      

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: lehet tudni, hogy ez a cég hogyan
lett kiválasztva? Egyszerűsített eljárással vagy volt egy közbeszerzés, vagy milyen
módon került képbe ez a társaság?

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: válaszában elmondja, hogy még nem,
de többféle variációs lehetőség van, de nagyvalószínűséggel pályázati úton, illetve
van vagyonkezelési koncesszió, bérleti konstrukciós forma is. Ez a három lehetőség
van.  a  vízhálózatnál  is  a  Képviselő-testület  döntött,  hogy  vagyonkezelésbe  a
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Fővárosi Vízművekkel folytatják ezt a tevékenységet, itt majd a tél folyamán fogja
eldönteni, hogy hogyan lépjenek tovább.  

A Bizottság miután megtárgyalta  a napirendet,  az előterjesztés szerinti  határozati
javaslatot 9 egyhangú igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

82/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

A BKISZ Projekt keretében megépülő, a budaörsi szennyvizek Budapestre való
bevezetését szolgáló létesítmények üzemeltetése

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, hogy a TÖRSVÍZ Kft.,
mint a Budaörs-i csatorna közművek üzemeltetője karbantartási szerződést kössön a
BÉKISZ  projekt  II.  ütemében  a  Budaörsi  projektelemekbe  beépítendő  szivattyúk
karbantartására a  Xylem Water Solutions Magyarország Kft.-vel.
2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  vállalja  fel,  hogy  a  TÖRSVÍZ  Kft.
üzemeltetési szerződésének lejáratát követően az üzemeltetést folytató szervezettel
kötendő  üzemeltetési  szerződés  megkötésének  feltételeként  előírja  a  folyamatos
karbantartási szerződés változatlan feltételekkel történő átvételét.

6.)  A  temetői  díjak  felülvizsgálata,  a  temetőkről  és  a  temetkezésről  szóló
42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendelet módosítása 

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  9 egyhangú
igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

83/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

A temetői díjak felülvizsgálata, a temetőkről és a temetkezésről szóló 42/2004.
(VI.24.) önkormányzati rendelet módosítása

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Temetőkről és a temetkezésről
szóló  42/2004.(VI.24.)  önkormányzati  rendelet  módosítását  az  előterjesztésben
szereplő táblázat alapján alkossa meg. 

7.) Budaörsi viziközművek 2017 – 2031. időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési
terveinek módosítása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  röviden  ismertette  a  Budaörsi
viziközművek  2017  –  2031.  időszakra  vonatkozó  gördülő  fejlesztési  terveinek
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módosítására  vonatkozó előterjesztést  és  kérte  a  Bizottságot,  hogy támogassa a
határozati javaslatot.  

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  9 egyhangú
igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

84/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörsi viziközművek 2017 – 2031. időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési
terveinek módosítása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő  Testületének,  hogy jelen  előterjesztés  2.  sz.  mellékletében
szereplő  Budaörs  szennyvíz  –  víziközmű  rendszer  2017  –  2031.  évek  közötti
időszakra vonatkozó Gördülő fejlesztési terv – felújítási és pótlási terv módosítását,
és a 4. sz. mellékletben szereplő Budaörs vízellátó – víziközmű rendszer 2017 –
2031.  évek  közötti  időszakra  vonatkozó  Gördülő  fejlesztési  terv  beruházási  terv
módosítását fogadja el.

8.) Budaörsi viziközművek 2018 – 2032. időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési
terveinek jóváhagyása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  ismertette  a  Budaörsi  viziközművek
2018  –  2032.  időszakra  vonatkozó  gördülő  fejlesztési  terveinek  jóváhagyására
vonatkozó  előterjesztést  és  kérte  a  Bizottságot,  hogy  támogassa  a  határozati
javaslatot.  

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  9 egyhangú
igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

85/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörsi viziközművek 2018 – 2032. időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési
terveinek jóváhagyása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  Ellenőrző  Bizottsága
javasolja a Képviselő Testületének, hogy jelen előterjesztés
1.  sz.  mellékletében  szereplő  Budaörs  vízellátó  –  víziközmű  rendszer  Gördülő
Fejlesztési Terv - beruházási terve 2018 – 2032. évek közötti időszakra,
2.  sz.  mellékletében  szereplő  Budaörs  vízellátó  –  víziközmű  rendszer  Gördülő
Fejlesztési Terv – felújítási és pótlási terve 2018 – 2032. évek közötti időszakra,
3.  sz.  mellékletében  szereplő  Budaörs  szennyvíz  –  víziközmű  rendszer  Gördülő
Fejlesztési Terv - beruházási terve 2018 – 2032. évek közötti időszakra, valamint 
4.  sz.  mellékletében  szereplő  Budaörs  szennyvíz  –  víziközmű  rendszer  Gördülő
Fejlesztési  Terv  –  felújítási  és  pótlási  terve  2018  –  2032.  évek  közötti  időszakra
vonatkozó
fejlesztési terveit fogadja el azzal, hogy a beruházásokra kötelezettségvállalás csak a
tárgyévi költségvetés elfogadásával történik.
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9.) Döntés az Érd és Térsége Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati
Társulás létrehozásáról szóló Társulási Megállapodás 2. sz. módosításáról 

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: röviden ismertette az előterjesztést.
 
Vágó Csaba kabinetvezető: ügyosztályvezető úr rövid ismertetőjét kiegészíti azzal,
hogy itt lóg a fejük felett Damoklész kardja a nagyszerű államosítás következtében
és a nagyszerű rezsicsökkentés következtében gyakorlatilag a hulladékgazdálkodási
rendszer Magyarországon térdre kényszerítette. Hogy mi lesz a megoldás, azt nem
tudja. Itt szó volt arról, hogy a BTG kapja a bérleti díjat, vagy nem. Az előző forrásnál
azonban  nem  arról  van  szó,  hogy  kapna  bármilyen  díjat  is  bárhonnan,  hanem
helyette azért kell puncsolnia, hogy megkapja legalább az első negyedév utáni állami
kompenzációt,  ami még most  sem kapott  meg teljesen.  A lakosok ugyanígy nem
kapták meg a második negyedévre vonatkozó számlát.  Teljes káosz az egész és
ehhez  képest  meg  a  BTG-nek  nap,  mint  nap  meg  kell  küzdenie  azzal,  hogy  a
hulladékot  valamilyen  módon  el  kell  szállítani  a  város  területéről.  Ugyan  az
előterjesztés nem erről szól, de szeretné, ha mindenki tudná és átérezné, hogy a
BTG erején  felül  teljesít,  és  ebben  persze  az  önkormányzat  partnere,  hiszen  az
önkormányzat támogatja ebben.     

A Bizottság az ismertetést követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 9 egyhangú igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

86/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Döntés  az  Érd  és  Térsége  Regionális  Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati
Társulás létrehozásáról szóló Társulási Megállapodás 2. sz. módosításáról

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  Érd  és  Térsége  Regionális
Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati  Társulás  Társulási  Megállapodásának
második számú módosítását az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal hagyja
jóvá és kérje fel a polgármestert a Társulási Megállapodás aláírására.

10.) Budaörs, Lévai utca 17-27. sz. alatti Társasház kérelme

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az ismertetést követően, az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 9 egyhangú igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

87/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörs, Lévai utca 17-27. sz. alatti Társasház kérelme

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
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1. járuljon hozzá a Budaörs Város Önkormányzata és a Budaörs, Lévai u. 17-27.
szám  alatti  Társasház  között  létrejött  ÖNK-SZ-2017-437  számú  támogatási
szerződés  felhasználási,  illetve  elszámolási  határidejének  2018.  december  31.
napjáig történő hosszabbításához, valamint a támogatási szerződés 7.4. pontjában
rögzített számlaszám alábbi módosításához: PÁTRIA Takarékszövetkezetnél vezetett
65100149-11390972 számú felújítási számla.

2. hatalmazza fel a polgármestert az 1. pont szerinti szerződésmódosítás aláírására.
11.)  A  Mindszenty  József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató  Német

Nemzetiségi Általános Iskola határidő hosszabbítási kérelme az Esze Tamás
utca 1. sz. támfal felújítás támogatására

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  9 egyhangú
igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

88/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

A  Mindszenty  József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató  Német
Nemzetiségi Általános Iskola határidő hosszabbítási kérelme az Esze Tamás
utca 1. sz. támfal felújítás támogatására

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Mindszenty József  Római
Katolikus  Óvoda és  Nyelvoktató  Német  Nemzetiségi  Általános Iskola  kérelmében
foglalt cél, a Budaörs, Esze Tamás u. 1. ingatlant határoló támfal és kerítés felújítás
elvégzésének  és  a  beszámoló  elkészítésének  határidejét  meghosszabbítsa
2017.12.31-ig.
2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy
Budaörs Város Önkormányzata és a Mindszenty József Római Katolikus Óvoda és
Nyelvoktató Német Nemzetiségi  Általános Iskola között  2016. május 2-án létrejött
Budaörs,  Esze  Tamás  u.  1.  sz.  ingatlant  (Hrsz.2.)  határoló  támfal  felújítás
támogatására  vonatkozó  ÖNK/SZ/2016-257m  számú  szerződés  módosítását
megkösse. 

12.)  Gr.  Bercsényi  Zsuzsanna  Városi  Könyvtár  részére  pótelőirányzat
biztosítása

Vágó Csaba kabinetvezető: röviden ismertette az előterjesztést.

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag:  kérdezi: polgármester úr honnan
tudja, hogy ezt megkapják? Mert az hangzott el múlt időben, hogy ő oda fogja adni et
a pénzt. Pontosan az hangzott el, hogy „megkapják”. Ő ezt honnan tudta? 

dr. Molnár Gábor elnök: válaszában elmondja, hogy mert szerinte bízott  Képviselő-
testület bölcsességében. 
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Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag:  azt gondolja, szerencsésebb lett
volna  feltételesen  nyilatkoznia,  mert  az  gondolja,  hogy  azért  itt  a  Pénzügyi
Bizottságnak a szerepét, ha finom akar lenni, akkor kevésbé veszi figyelembe, hogy
egyáltalán támogatni fogja-e a Pénzügyi Bizottság. Azért egy kicsit kellemetlen az,
hogy elhangzik múlt időben vagy egy kvázi visszavonhatatlan ígérvény polgármester
úr részéről, aztán majd csak utána beszélnek arról, hogy mi is lesz itt. Mindig arról
van szó, hogy a költségvetés milyen szűkös, meg mennyire nincs pénz, aztán most
itt  hirtelen  előzetesen  csak  el  lehetett  mondani,  hogy márpedig  lesz.  Jelzi,  hogy
emiatt  fognak tartózkodni  azzal,  hogy az elvégzett  plusz munkáért  valaki  jutalmat
kapjon, ezzel nincs problémájuk, ezt minden esetben támogatják, de szerinte ezek
nem szerencsés mondatok. 

dr. Molnár Gábor elnök: Lehet, hogy szerencsétlen volt a fogalmazás, de feltételezi,
hogy arra gondolt, ha a Testület is egyet fog ezzel érteni. 

Vágó Csaba kabinetvezető:  úgy gondolják, hogy a központi normatívából, mint a
legrosszabbul  fizetett  pedagógusok  és  könyvtárosok  számára  biztosítanak  egy
elismerést, akkor ebben konszenzus lesz. Szerinte ott félrevitt a dolog, mert ez így a
Budaörsi Naplóban jelent meg, egyébként ennél jóval óvatosabb mondat volt, tehát
megpróbálja  megteremteni  a  feltételrendszerét,  hogy  erre  a  jutalmazásra  sor
kerülhessen. Ő maga hallotta ezt polgármester úrtól, és nem olvasta. 

A Bizottság miután megtárgyalta  a napirendet,  az előterjesztés szerinti  határozati
javaslatot  7  igen szavazattal, 2  tartózkodás  mellett  elfogadta  és  az  alábbi
határozatot hozta:

89/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére pótelőirányzat biztosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek a Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére
2 553  e  Ft  összegű  forrás  biztosítását  az  alkalmazottak  jutalmazása  címén  az
intézmény  felújítási  munkálataival  kapcsolatban  felmerült  rendkívüli  feladatok
elvégzése miatt az alábbiak szerint: 

Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.(II.24.)
önkormányzati rendelet
10. sz. melléklet Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár
Kiadások/I.1.1.  Foglalkoztatottak  személyi  juttatásai  sor  2  010  e  Ft-tal  és  a
Kiadások/I.2.1. Szociális hozzájárulási adó sor 543 e Ft-tal nő, ezzel egyidejűleg a
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás sor nő 2 553 e Ft-tal és a
3. sz. melléklet
Önkormányzat tervezett kiadásai jogcímenként/I.5.5. Általános tartalék sor csökken 2
553  e  Ft  összegben  és  ezzel  egyidejűleg  az  Önkormányzat  tervezett  kiadásai
jogcímenként/III.1. Irányító szervi támogatás folyósítása sor nő 2 553 e Ft összeggel.

13.) Budaörsi Csillagfürt Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása
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Vágó Csaba kabinetvezető: részletesen ismertette az előterjesztést.

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  9 egyhangú
igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

90/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörsi Csillagfürt Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek a Budaörsi  Csillagfürt  Óvoda részére 2 030 e Ft
összegű forrás biztosítását  a  Budapest  Főváros Kormányhivatala  által  kibocsátott
fizetési meghagyás teljesítése céljából az alábbiak szerint: 

Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.(II.24.)
önkormányzati rendelet
16. sz. melléklet Budaörsi Csillagfürt Óvoda
Kiadások/I.3.4.  Egyéb dologi  kiadások sor  2  030 e Ft-tal  nő,  ezzel  egyidejűleg a
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás sor nő 2 030 e Ft-tal és a
3. sz. melléklet
Önkormányzat tervezett kiadásai jogcímenként/I.5.5. Általános tartalék sor csökken 2
030  e  Ft  összegben  és  ezzel  egyidejűleg  az  Önkormányzat  tervezett  kiadásai
jogcímenként/III.1. Irányító szervi támogatás folyósítása sor nő 2 030 e Ft összeggel.

dr.  Molnár Gábor elnök: Miután több napirendi  nincs,  megköszöni  a jelen lévők
munkáját és az ülést 1725 órakor bezárja. 

k.m.f.

       Laczik Zoltán                  dr. Molnár Gábor
    bizottsági tag                                      elnök 

             aláíró 
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	Jegyzőkönyv-vezető: Biró Ágnes
	Kéri a Bizottság tagjait, hogy válasszanak jegyzőkönyv-hitelesítőt és egyben javasolja, hogy Laczik Zoltán nem képviselő bizottsági tagot válasszák meg.
	Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére pótelőirányzat biztosítása
	Budaörsi Csillagfürt Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása
	Feltette szavazásra a sürgősségi előterjesztések napirendre vételére, és a sorrendre vonatkozó javaslatot, melyet a Bizottság kérdés nélkül, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	Feltette szavazásra a fentiek szerint elfogadott módosításokkal együtt a kiküldött meghívó szerinti napirendet, melyet a Bizottság vita nélkül, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	
	77/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	B.
	I. Testületi hatáskör:
	1.) Budaörs Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének I. féléves végrehajtásáról szóló beszámoló
	2.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása
	3.) Előirányzat módosítás a Kamaraerdei Óvoda költségvetésében az Önkormányzat által elvégzett felújítási munka miatt

	12.) Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére pótelőirányzat biztosítása
	dr. Kisfalvi Péter képviselő úr megérkezett. A Bizottság létszáma: 9 fő.
	Napirend előtti hozzászólások:
	Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: Budaörsön van egy stadion beruházás és ennek kapcsán jelzi, hogy mivel a Labdarúgó Kft-nek van egy alapítványa, ami nagy részben a tulajdonosa és ennek az alapítványnak ő is kuratóriumi tagja és túl sok információval nem rendelkezik, hogy hogyan működik ez az egész történet, ezért írt egy levelet a kuratórium elnökének. A levélben kérte, hogy tartson kuratóriumi ülést, ugyanis, amióta ő kuratóriumi tag, még nem volt kuratóriumi ülés. Azt gondolja, hogy ez probléma és jelzi az elnök úrnak, hogyha a Labdarúgó Kft. vagy valamelyik fórum jelentkezik valamilyen kéréssel, adattal, bármivel, akkor vélhetően az emiatt van. Választ egyenlőre még nem kapott a kérésére.
	Vágó Csaba kabinetvezető: nyilván az nyelvbotlás volt Kaptány úr részéről, hogy stadion építése van a városban, mert erről nincs tudomása egyenlőre. Igazából van egy lelátó építése, meg egy pályarekonstrukció. Maga a projekt átmenetileg leállt, de ígéret van, és egyébként ez egy korábbi bizottsági ülésen is felmerült kérdésként. Tehát, elvileg az alapítványnak a képviseletében Kiss Károly nyilatkozott is a Budaörsi Naplónak, hogy körülbelül mi várható a jövőben. Elvileg szeptember végéig újraindulásról beszélnek. Itt annyi történt, hogy az, akivel szerződtek volna a kivitelezés második ütemére, az az ajánlati kötöttség lejárta után kihátrált ebből a dologból és újra meg kellett pályáztatni.
	Simándi Szelim képviselő: mint a Felügyelő Bizottság tagja, ő is érdeklődött az építkezésről. A Nemzeti Sport is megírta, hogy leállt az építkezés, van egy kivitelező váltás és valóban szeptember folyamán indul újra és a tervek szerint időben, azaz jövő nyárra elkészülhet ez a kivitelezés, tehát ez nem jelent különösebb megakadást az építkezés folyamán.
	Napirendek tárgyalása:
	I. Testületi hatáskör:
	1.) Budaörs Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének I. féléves végrehajtásáról szóló beszámoló

	78/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	Budaörs Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének I. féléves végrehajtásáról szóló beszámoló
	2.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása

	79/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása
	3.) Előirányzat módosítás a Kamaraerdei Óvoda költségvetésében az Önkormányzat által elvégzett felújítási munka miatt

	80/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: válaszában elmondja, hogy a város csatornahálózatának az üzemeltetője fog fizetni. Az, hogy a szennyvíztisztító-telep bezár ilyen tekintetben, attól a teljes csatornahálózata a városnak és az átemelők továbbra is megmaradnak és továbbra is üzemeltetni kell. Hogy ki fog üzemeltetni 2018. áprilisától az majd még a jövő zenéje, mert a törvény bizonyos korlátokat tesz itt is, hogy kik kaphatnak üzemeltetési engedélyt. A TÖRSVÍZ Kft-nek lejár ez az üzemeltetési engedélye, valószínű, hogy mert a törvény azt mondja, hogy csak önkormányzati vagy állami tulajdonú cég végezheti és tudják, hogy a TÖRSVÍZ Kft-be az FCSM szerepel tulajdonosként, az FCSM-nek pedig külföldi a tulajdonosa. Tehát, nagyvalószínűséggel ez a fajta konstrukció, így tovább nem mehet. Majd döntést kell hozni arról, hogy ki fogja üzemeltetni a város csatornahálózatát!
	Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: válaszában elmondja, hogy még nem, de többféle variációs lehetőség van, de nagyvalószínűséggel pályázati úton, illetve van vagyonkezelési koncesszió, bérleti konstrukciós forma is. Ez a három lehetőség van. a vízhálózatnál is a Képviselő-testület döntött, hogy vagyonkezelésbe a Fővárosi Vízművekkel folytatják ezt a tevékenységet, itt majd a tél folyamán fogja eldönteni, hogy hogyan lépjenek tovább.
	82/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	83/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	84/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	85/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	86/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	87/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	88/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	A Mindszenty József Római Katolikus Óvoda és Nyelvoktató Német Nemzetiségi Általános Iskola határidő hosszabbítási kérelme az Esze Tamás utca 1. sz. támfal felújítás támogatására
	12.) Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére pótelőirányzat biztosítása
	Vágó Csaba kabinetvezető: röviden ismertette az előterjesztést.
	Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: kérdezi: polgármester úr honnan tudja, hogy ezt megkapják? Mert az hangzott el múlt időben, hogy ő oda fogja adni et a pénzt. Pontosan az hangzott el, hogy „megkapják”. Ő ezt honnan tudta?
	dr. Molnár Gábor elnök: válaszában elmondja, hogy mert szerinte bízott Képviselő-testület bölcsességében.
	Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: azt gondolja, szerencsésebb lett volna feltételesen nyilatkoznia, mert az gondolja, hogy azért itt a Pénzügyi Bizottságnak a szerepét, ha finom akar lenni, akkor kevésbé veszi figyelembe, hogy egyáltalán támogatni fogja-e a Pénzügyi Bizottság. Azért egy kicsit kellemetlen az, hogy elhangzik múlt időben vagy egy kvázi visszavonhatatlan ígérvény polgármester úr részéről, aztán majd csak utána beszélnek arról, hogy mi is lesz itt. Mindig arról van szó, hogy a költségvetés milyen szűkös, meg mennyire nincs pénz, aztán most itt hirtelen előzetesen csak el lehetett mondani, hogy márpedig lesz. Jelzi, hogy emiatt fognak tartózkodni azzal, hogy az elvégzett plusz munkáért valaki jutalmat kapjon, ezzel nincs problémájuk, ezt minden esetben támogatják, de szerinte ezek nem szerencsés mondatok.
	dr. Molnár Gábor elnök: Lehet, hogy szerencsétlen volt a fogalmazás, de feltételezi, hogy arra gondolt, ha a Testület is egyet fog ezzel érteni.
	Vágó Csaba kabinetvezető: úgy gondolják, hogy a központi normatívából, mint a legrosszabbul fizetett pedagógusok és könyvtárosok számára biztosítanak egy elismerést, akkor ebben konszenzus lesz. Szerinte ott félrevitt a dolog, mert ez így a Budaörsi Naplóban jelent meg, egyébként ennél jóval óvatosabb mondat volt, tehát megpróbálja megteremteni a feltételrendszerét, hogy erre a jutalmazásra sor kerülhessen. Ő maga hallotta ezt polgármester úrtól, és nem olvasta.
	A Bizottság miután megtárgyalta a napirendet, az előterjesztés szerinti határozati javaslatot 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
	89/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	Gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár részére pótelőirányzat biztosítása
	90/2017.(IX.14.) PEB sz.                                                    határozat
	Budaörsi Csillagfürt Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása
	dr. Molnár Gábor elnök: Miután több napirendi nincs, megköszöni a jelen lévők munkáját és az ülést 1725 órakor bezárja.

